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Captain’s Cabin

Purity, simplicity and a unique view of the surroundings; these were the basic principles with which interior architect Marie 
Lecluyse completely renovated the duplex apartment on the Belgian coast.
The existing floor plan was completely rethought in function of circulation lines, views and functionality.

On the first level, a large living and dining room with an open kitchen was realized, fully oriented with a view of  
the North Sea.
The neutrality of the materials blends seamlessly with the salty colors of the beach and the sea. A lightly tinted oak veneer 
was chosen, combined with a tadelakt in a natural tone that was processed on the custom work.

On the second level, a relaxation room / man cave has been realized. The space, with an exceptional view over both sea and 
mainland, was the inspiration for the design of a unique whole. The shape of the hull of a boat was used as the concept for 
the free-standing bar furniture. The whole was sculpted entirely on site in plaster, with detailed finishes in curved bronze 
sheet metal.

To complete the total concept, the interior architect provided matching furniture and window decoration. In this way,  
a coherent interior design was developed where the owners can relax.

www.marielecluyse.be Photography: Thomas De Bruyne (Cafeine)  
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Captain’s Cabin

Pureté, simplicité et vue unique sur les environs; ce sont les principes de base avec lesquels l’architecte d’intérieur  
Marie Lecluyse a entièrement rénové cet appartement en duplex sur la côte belge.
Le plan existant a été complètement repensé en fonction des lignes de circulation, des vues et de la fonctionnalité.

Au premier niveau, un grand salon et salle à manger avec une cuisine ouverte a été réalisé, entièrement orienté avec une vue 
sur la mer du Nord.
La neutralité des matières se marie parfaitement aux couleurs salées de la plage et de la mer. Un placage de chêne légèrement 
teinté a été choisi, combiné à un tadelakt dans un ton naturel qui a été traité sur le travail sur mesure.

Au deuxième niveau, une salle de relaxation / homme cave a été réalisée. L’espace, avec une vue exceptionnelle sur la mer 
et le continent, a été l’inspiration pour la conception d’un ensemble unique. La forme de la coque d’un bateau a été utilisée 
comme concept pour les meubles de bar autoportants. L’ensemble a été entièrement sculpté sur place en plâtre, avec  
des finitions détaillées en tôle de bronze cintrée.

Pour compléter le concept global, l’architecte d’intérieur a fourni des meubles et une décoration de fenêtre assortis.  
De cette manière, un design intérieur cohérent a été développé où les propriétaires peuvent se détendre.

www.marielecluyse.be 
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A relaxation room / man cave has been created on the second level, in the shape of the hull of a boat and sculpted entirely on site in plaster, with detailed finishes in curved bronze sheet metal.
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Neutral colors blend seamlessly with the salty colors of the beach and the sea.
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